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朝陽科技大學
098學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	2737
	Course Number
	2737

	授課教師
	洪朝貴
	instructor
	HUNG,CHAO KUEI

	中文課名
	行動碟社會觀
	Course Name
	Social Aspects of the Live  USB Technology

	開課單位
	資訊管理系(四日)三A
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	廿多年前的電腦沒有硬碟。 一張 1.44MB 的磁碟片上，裝載著作業系統，文書處理軟體，救援工具....等，走到任何一部電腦，都帶著自己熟悉 (雖然極陽春) 的工作環境。今日的 1G 隨身碟，容量是磁碟片的 700 倍，其實已幾乎足以取代硬碟。如果公用電腦都不要裝硬碟，每個人帶著自己的可開機隨身碟，就像帶著一部 20 公克的筆記電腦，這個社會將有什麼改變？


	Objectives
	Computers didn't have harddisks back in the 1980's. The OS, word processor, rescue tools... etc. all fit into one 1.44MB floppy disk. One carries along the entire personalized environment (albeit very simple) whereever one goes. Now we have 1G usb keys which have 700 times larger capacity than a loppy disk. Such keys are almost good enough to replace harddisks.  What would the world be like if everyone carries her own  Live USB just like rrying a 20 gram notebook computer?



	教材
	http://penguin.im.cyut.edu.tw/moodle/course/view.php?id=18
	Teaching Materials
	http://penguin.im.cyut.edu.tw/moodle/course/view.php?id=18

	成績評量方式
	http://penguin.im.cyut.edu.tw/moodle/course/view.php?id=18
	Grading
	http://penguin.im.cyut.edu.tw/moodle/course/view.php?id=18

	教師網頁
	http://people.ofset.org/~ckhung/

	教學內容
	http://penguin.im.cyut.edu.tw/moodle/course/view.php?id=18
	Syllabus
	http://penguin.im.cyut.edu.tw/moodle/course/view.php?id=18


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

